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ZAPYTANIE RM 0003.263.2022 
 

W SPRAWIE :

 Przebudowy ulicy Rybackiej w Karpaczu.

OPIS  STANU  FAKTYCZNEGO:

 Panie Burmistrzu firma, która kładzie nowe oświetlenie w ciągu ulicy Rybackiej na ca-
łej jej długości nie stosuje się do specyfikacji technicznej wykonania i odbioru robót
budowlanych, wykonywane obecnie oświetlenie ulicy Rybackiej jest niezgodne z tą
specyfikacją. Ułożony kabel w gruncie powinien zostać na głębokości 70 cm na war-
stwie piasku o grubości  10 cm i  z przykryciem piasku 10 cm, niestety w wielu miej-
scach kabel ułożony jest w gruncie na głębokości 20-30 cm, wykopy pod fundament
jak i montaż fundamentu nie odbywa się zgodnie ze specyfikacją- brak warstwy beto-
nu pod fundamentem. To tylko nieliczne z uchybień, jest ich więcej.

PYTANIA :
                  

1. W jaki sposób przeprowadzi Pan kontrolę realizowanej za publiczne pieniądze
inwestycji  zgodnie  ze  specyfikacją  techniczną  wykonania  i  odbioru  robót
budowlanych?

2. Kto  jest  inspektorem  nadzoru  inwestorskiego   odpowiedzialnym  za  tą
inwestycję?

Załącznik:

- dokumentacja fotograficzna
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